
 

Mødereferat  

 Mandag d. 18. januar 2023 

kl. 19:00-21.30 

Sted: Klubhuset Varnæs 

VBIF 

 

Indkaldt af: 

 

Karsten J. Schmidt Referat af: Leoni Kristiansen  

Mødetype: 

 

Bestyrelsesmøde Observatører:  

 

Deltagere:  

 

 

Kirsten Billund, Anna L. Pedersen, Klavs Albertsen, Tine Holm, Elin Moldt, Morten 

Lorenzen, Karsten J. Schmidt, Anders Andersen, Jens Hamann, Leoni Kristiansen 

 

 

Dagsorden: 

Tid: Emne: Referat: Ansvarlig: 

19.00 1) Godkendelse af dagsordenen Dagsorden godkendt.   

19.15 2) Åben for tilføjelser Åben hal   

 3) Gennemgang af referatet Referat fra sidst godkendt.  

 4) Generel orientering Orientering – Deadline til bladet er overskredet – vi har 

ikke noget der skal med denne gang.  

Royal Run – Karsten orienterer kort om eventet og om 

mulig eventpakke på kr. 5.000. Løbet finder sted 2. 

pinsedag. Jens har ”bolden” sammen med Susanne Petz.  

Karsten 

 5) Årshjul Generalforsamling, åben hal beskrevet under andre 

punkter.  

Alle 

 6) Nyt fra udvalgene – herunder 

bestyrelsen 

Fodbold: Vi er stadigvæk inde i en rolig periode, men 

der er hold der træner på kunstgræs og i hallen hver 

uge, med super god opbakning. 

Senior herre er tilmeldt trænings turnering her i det 

tidlige forår. Så det tegner godt til foråret. 

Fodboldudvalget holder møde i uge 4, hvor vi begynder 

at kigge mod foråret. På torsdag deltager jeg i kommune 

møde om driften af anlægget. Senere kommer der 

kommune/ DBU-møde, møde med Sønderjyske og 

kampfordelings møde alt inden for de næste uger. 

Lars Peter (børne udviklings træner) deltager i et kursus 

fra fredag til søndag her i foråret, for at blive endnu 

bedre klædt på til opgaven. 

Sønderjyske vil gerne lave en "wall of fame" væg, så 

VBIF sender en kamp bluse afsted, så vi også er synlige 

i Haderslev. 

Vi glæder vi os til foråret og bolden triller igen. 

 

Kajak: Anders arbejder på opsætning af container som 

opbevarings facilitet.  

Succes med vinterfastholdelse. God tilslutning til gåture 

og strikkeaftner.  

Der er afholdt juleafslutning ved Varnæsvig. Vandretur 

med Jes -med tilhørende røverhistorier. Afslutning med 

gløgg og æbleskiver. 

16/1 planlægning af sæson 23 

29/1 svømmehal. 

 

Gymnastik: Så er vi omme på den anden side af jul, og 

vi ser tilbage på et godt gymnastikefterår med fyldte 

hold. 

De fleste hold kører igennem med sæson frem til og 

med marts/april måned. 

 

Basistræning og yoga er startet op med nye hold efter 

jul. Igen med god opbakning. 

 

For opvisningsholdene nærmer sig nogle vigtige datoer, 

og der begynder at være styr på tøj, musik og de helt 

Alle 



rigtige trin og spring. 

 

Tumblerne kører for fuldt drøn, og der er dukket et par 

ekstra op efter jul  

Det lykkes med weekendtræning midt i december, hvor 

de så vidt muligt træner sammen uanset niveau.  

God forplejning fra Sundeveds køkken og masser af leg 

på tværs og hygge med overnatning.  

Næste konkurrence er PS3 i Silkeborg den 30.1 

 

Byfest: Har afholdt årets første møde i år.  

Thorkild stopper efter byfesten, men en ny stiller op.  

Udvalget vil gerne have to fanebærer til optoget – Tine 

finder nogen.  

Aktiviteter til byfest, meld tilbage til Anna (tag gerne 

med på mødet næste gang)  

 

Løb: der er en god stabil flok, hvor der er nogen af dem 

der træner op til maraton.  

 

Volley/badminton: holdene kører fint, der stadig er 

plads til flere.  

 

Morten: der er indkøbt en projektor.  

Affaldssortering – morten snakker med Anders Jensen.  

 

20.00 Pause   

20.40 7) Julearrangement - evaluering Super godt arrangement.  

Der har været flere indstillinger til årets ildsjæl, hvilket 

er super godt, at vi har så mange ildsjæle i området.  

Diskussion omkring bibeholdelse som 

udendørsarrangement eller om vi skal tilbage til et 

indendørs arrangement.  

Der er solgt flere poser end sidste år – på niveau med 

før Corona.  

Det besluttes at det igen holdes udendørs, måske med 

mulighed for, at kunne komme ind i gymnastiksalen. 

Overskuddet fra arrangementet er gået til byens rum.  

 

 

20.50 8) Generalforsamling herunder 

regnskab 2022 

OBS. Datoen er ændret til den 22. marts.  

Kirsten indkalder hver afdeling til kort møde omkring 

økonomi/regnskab.   

Hver afdeling fortæller omkring deres egen afdeling på 

selve generalforsamlingen.  

Leoni tilretter selve indkaldelsen, og samler beretningen. 

Der skal indsendes til beretningen senest 10. marts.   

 

21.00 9) MitID Leoni opretter mitUD Erhverv til foreningen  

21.15 10) Parkering ved sportsplads Der arbejdes videre med projektet, det forventes færdigt 

i foråret.   

Anders har lavet en model på bænke rundt om master 

på sportspladsen, som han arbejder videre med. 

 

21.30 11) Evt. Gert har under byfesten solgt lodsedler. Der er kommet 

16.000 kr. ind ved salget af lodsedler, som går til 

parkeringspladsen ved sportspladsen.  

 

Vi har drøftet placering af indestående midler i aftalt 

indlån, der er en bindings periode på 30-60 dage.  

 

Åben hal: 24/02 det bliver for 0.-4 klasse denne gang. 

Jens, Anna, Leoni.   

 

  

 

Næste møde: 

 

20.02.23, 22.03.23 – GENERALFORSAMLING., 27.03.23, 26.04.23, 15.05.23, 

19.06.23 

Punkter til 

kommende møder: 

Opfølgning på generalforsamling, økonomi, åben hal  

 


